
 

 

 
 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Mødetidspunkt Den 9.3. kl. 18-20.30 

Sted Personalerummet 

Medlemmer 

 

Samia Sofie Kappe, Formand (SK) 

Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Charlotte Krogh (CK) 

Morten Betack Storch (MS) 

Andjella Brogaard (AB) 

Lise Westergaard Christensen (LC) 

Margrete Christiansen (MC) 

Heidi Juul (HJ) 

Heidi Normann Eriksen (HE) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Mathilde Emilie Grønholm Jepsen, elevråd (MJ) 

Nanna Linea Wellendorph, elevråd (NW) 

Kommunalbestyrelsesrepræsentant Julie Quass Lykke Pedersen (JQ) 

Skoleledelse Karin Grüttner, (KG), Jacob Kofoed (JK)  

Fraværende m. afbud Charlotte, Heidi Juul, Andjella, Morten, Mathilde og Nanna  

 

Punkt/tid Dagsordenspunkt Dagsordentekst  

1 

 

18.30 Godkendelse af dags-

ordenen 

Godkendelse af dagsordenen  

Dagsordenen blev godkendt 

SK 

2. 18.35 Elevrådet Mathilde og Nanna orienterer om aktuelle 
drøftelser og tiltag i elevrådet. 
 
JK orienterede om de punkter som elevrådet 
arbejder. Her blev blandet andet nævnt den 
kommende udskolingsskolefest for elever fra 
6. til 9. klasse, brug af boldburet, læringsmil-
jøer på gange og ly samt mobilpolitik.  
Oplevelsen er at det er svært at motivere re-
præsentanter fra elevrådet til at deltage på 
skolebestyrelsesmøderne Derfor blev det dis-
kuteret om arbejdet kunne anerkendes ved 
vederlag eller på anden måde. Det blev ikke 

KG 
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truffet en endelig beslutning, men punktet 
ville blive taget op igen.  
 

3. 18.50 Nationale test samt af-

gangsprøveresultater 

 

Fremlæggelse af skolens resultater for natio-
nale test samt afgangsprøveresultaterne. 
 
JK orienterede om skolens afgangsprøvere-
sultater. 
Det blev bemærket, at der en variation over 
år, men at karaktergennemsnittet generelt 
over eller på niveau med kommunens gen-
nemsnit.   
JK orienterede om skolens resultaterne natio-
nale test. Tallene er for hele skolen, da det 
ikke har været muligt at skille almen og speci-
alafdelingen. 
Målsætninger på nationalt plan er at 80 pro-
cent er gode læsere og god til matematik. 
Dette mål opfylder skolen generelt. Tallene 
viser dog et fald på læsning på 6. årgang.  
Der blev spurgt ind til at det er en generel 
tendens på landsplan eller det ”kun” er her i 
kommunen og skolen. 
JK gav et indblik i, hvordan skolen brugte te-
stene som opmærksomhedspunkter ift. vi-
dere arbejde med elevernes læring og videre 
planlægning af læring. 
 

JK 

4. 19.00 Godkendelse af time-

talsplanen 

Bestyrelsen får fremlagt timetalsplanen for 
det kommende skoleår til godkendelse.  
Endvidere fremlægges ansøgningen om re-
ducerede skoledage til godkendelse. 
 
JK orienterede om timetalsplanen og ansøg-
ning om reducerede skoledage. 
Skolebestyrelsen gav udtryk for at de var til-
hængere af to-voksentimer til at understøtte 
klasserne faglige og sociale udvikling. 
Ansøgningen om reduceret skoledag blev 
godkendt.  
Timetalsplanen blev godkendt med de æn-
dringer skoleledelsen fremlagde, hvor under-
støttende tid i 7.-9. klasse tillægges fagene, 
for at kunne lave længere fagblokke med tid 
og ro til fordybelse i fagene. 
Bestyrelsen er optaget af at evaluere lærings-
udbyttet for eleverne om et år forud for god-
kendelse af det kommende års timeforde-
lingsplan. 
 

JK 



 

 

5. 19.20 Endelig godkendelse af 

principper 

På sidste møde behandlede vi ”Princip for 
samarbejde mellem skole og hjem” og” Prin-
cip for arbejdet med og som kontaktforældre”. 
De reviderede principper skal endelig god-
kendes. De  
 
KG orienterede om de reviderede principper. 
Begge principper blev godkendt med de fore-
slåede ændringer. Principperne lægges på 
hjemmesiden. 
 

KG 

6. 19.30 Drøftelse af princip Bestyrelsen fører tilsyn omkring princippet for 
klassedannelse. 
 
Ordlyden blev diskuteret, og der var enighed 
om, at ændre lidt i ordlyden samt tilføje at der 
er en generel overlevering fra børnehaverne. 
KG tilretter princippet ud fra drøftelsen, hvor-
efter princippet lægges på hjemmesiden 
 

KG 

7.  19.40 Masterplanen i høring Bestyrelsen skal forholde sig til Masterplanen 
fra BSU. 
Punktet flyttet til næste SKBmøde 
 

SK 

8. 19.50 Forberedelse af valg Der skal varsles og organiseres valg til Skole-
bestyrelsen. Dette aftales. 
 
KG orienterede om tidsplanen for valg til sko-
lebestyrelsen 2022. 
Tidsplan: 

- Den 19. april bliver valget offentlig-
gjort på Aula. 

- Valgmøde er d. 10. maj 
- Opstilling d. 25. maj 
- Afklaring om fredsvalg 9. juni – I til-

fælde af kampvalg bliver dette offent-
liggjort på hjemmesiden. Afstemnin-
gen bliver afviklet elektronisk 

KG sørger for at skrive ud til forældrene på 
Aula. 
 

SK/KG 

9. 20.05 Nyt fra SkoleForum Samia har deltaget i SkoleForumsmøde. 
Eventuelle indspil herfra. 
 
SK orienterede om SkoleForumsmøde.  
Det som optog skolebestyrelsesformændene 
var, at der på skoleområdet er indstillet til en 
besparelse på 3 mio. For Skovlyskolen bety-
der det en besparelse på 503.000 kr. og en 
overførsel på 1.006.000 til anlægsrammen.  
 

SK 



 

 

Skoleledelsen var ikke bekendt med de frem-
lagte tal, men vurderer at besparelsen vil be-
tyde, at det tidligere fremlagte og godkendte 
driftsbudgettet vil giver et underskud på 
250.000 kr.   
SkoleForum indgiver høringssvar. 
 

10. 

 

20.20 Meddelelser fra:  SK 

Formanden    

Skoleledelsen   

Medarbejderne    

Andre   

11. Eventuel 

 

  

 

 

 

Punkt på næste SKBmøde: 

Bestyrelsen skal forholde sig til Masterplanen fra BSU. 
 
 


